
 
Hej alle og godt nytår fra bestyrelsen (http://gf-poppelen.dk/kontakt-til-bestyrelsen/). 
 
Jeg skal i gang med at forberede generalforsamlingen 3/4, hvor vi som altid både kigger på 
året der er gået og forventningerne til det kommende år.  
 
I de sidste par år har vi været optagede af: 

 Opsagt forsikring hos Trust, finde et ordentligt nyt forsikringsselskab (Tryg) og 
uenigheder med vores tidligere forsikringsmægler. 

 forhandlinger og forlig med Lalandia om engangsvederlag for nye huse. 
 Design 6 tagskader 
 nye legepladser 
 finde tilbage til den samarbejdende men også den konstruktive kritiske tilgang til vores 

vigtigste samarbejdspartner Lalandia, efter at forliget kom på plads. 
 finde en ordentlig løsning på opladning af elbiler i samarbejde med Lalandia. 
 og meget mere.  

 
Vi har selvfølgelig en del opgaver der er bundne i løbet af året, men det kunne måske være 
godt at få lidt inspiration alligevel: 
- hvilke ønsker har I for de kommende år for bestyrelsens arbejde? 
- hvad er godt og hvad kunne være bedre ift vores arbejde? 
- er hjemmesiden www.GF-Poppelen.dk som den skal være, eller hvad mangler den af 
informationer? 
- andet? 
 
Kom frisk og lad os få gang i debatten – send mig gerne en mail, se øverst. 
 
PS! Langt fra alle husejere deltager i denne gruppe eller er aktive på den. Så dette er 
naturligvis kun et supplement til debatten vi forhåbentlig får på generalforsamlingen. Vores 
blog er også opdateret, selvom formateringen stadig driller mig http://gf-poppelen.dk/blog/  
 
De bedste nytårshilsner fra din formand  
 
 
 

 


